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PROCES VERBAL

SEDINTA ORDINARA
28.01.2022

            
       Astazi  28.01.2022   Consiliul Local Barbulesti s-a intrunit in sedinta ordinara prin dispozitia  Primarului
nr.2/2022
       Ordinea de zi :

1. Proiect de hotarare  privind  aprobarea Planului de lucrai si actiuni de interes local ces e vor
desfasura cu beneficiarii Legii nr.416/2001 privind venitul minim garantat 

2. proiect de hotarare privind aprobarea functionarii /organizarii retelei scolare pentru anul 2022-
2023 pe  raza comunei Barbulesti , judetul Ialomita

3. Proiect  de  hotarare  privind  aprobarea  organigramei  si  a  statului  de  fumctii  al  aparatului  de
specilaitate al Primarului Comunei barbulesti  pentru anul 2022

La sedinta sunt prezenti un numar de 13 consilieri din  15 in functie.
Absenteaza nemotivat : Dragnea  Costica si Lita Alexe
Dl.  Primar  Lita  Vasile  propune  completarea  ordinii  de  zi  cu  proiectul  de  hotarare   de  indexare  a  taxei  de
salubrizare pe anul in curs , instituita la nivelul Serviciului de Salubrizare.
Se supune la vot  aprobarea ordinii de zi si completarea acesteia cu indexarea taxei de salubrizare 2022.
Se voteaza  cu 13 voturi pentru aprobare si completarea ordinii de zi .
Se trece la primul punct :
Proiect de hotarare de aprobare a planului Planului de lucrai si actiuni de interes local ces e vor
desfasura cu beneficiarii Legii nr.416/2001 privind venitul minim garantat
- proiectul de hotararea  are la baza :
- referatul de aprobare al dl primar 
- raportul de specialiate al doamnei Mihalcea Cornelia 
- avizele a doua comisii de specialitate
-anexa privind activitatile ce se vor desfasura cu beneficiarii legii nr.416/2001.
Secretarul comunei da citire proiectului de hotarare.
 Dl. Presedinte de sedinta  Ion Gheorghe supune la vot. Se voteaza cu 13 voturi pentru , conform 
tabelului voturilor exprimate individual  de fiecare consilier.
Se trece la punctul  2

- proiect de hotarare privind aprobarea functionarii /organizarii retelei scolare pentru anul 2022-
2023 pe  raza comunei Barbulesti , judetul Ialomita(nivel scolar, prescolar,gimnazial).

- Se precizeaza documnetele care au stat la baza intocmirii Proiectului de hotarare.:
- Raport argumentativ secretar 
- Referat de aprobare Primar
- Avizul emis de ISJ IALOMITA
- ADRESA ISJ IL
- Avizul comisiei de specialitate
- Dl. Costache  Ioan :’ dna secretar se aduce vreo modificare la scoala ?”
- Secretar:” dl.consilieri  conform Legii nr.1/2011 legea educatei, a OME nr.551/2021 ,Consilul

Local Barbulesti este obligat sa aprobe in fiecare inceput de an  functionarea /organizare retelei
scolare in curs. Se intocmeste proiectul de hotarare  se trimite documentatia catre Inspectoratul
Scolar Judetean IL  si ulterior ISJ Il emite avizul pentru acesta, avizul si proiectul de hotarare pe
care Consiliul Local Barbulesti il are pe ordinea de zi”
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Se da citire Proiectului de hotarare – se supune la vot-13 voturi pentru aprobare, conform tabelului 
voturilor exprimate individual  de fiecare consilier.

Se trece la punctul 3 aprobarea  organigramei  si statul de functii pentru aparatul de specilaitate al
Primarului Comunei barbulesti .
Se prezinta statul de functii: 2 functii demnitate publica, 1functie conducere , 7 functii de executie, 4 functii
contractuale toate aceste ocupate in total de 14 functii, restul de 26 de posturi sunt vacante:  3 functii de
conducere sef serviciu/birou, 16 functii publice de executie  si 8  contractuale.
Dl ION Calinache :’ Doamna secretar e posturi se vor scoate la concurs?”
Secretar :” dlor consilieri sun posturi ce necesita urgenta  a fi ocupate. Abia ieri am reusit sa  incep redactare
anunt/instiintare catre ANFP. Am avut ieri o discutie cu dl primar si dl viceprimar  visa a vi de modaliattae de
organizare. Dansii vor mai repede . Si eu vreau pentru ca sunt foarte , foarte multe ma simt “asediata “ ca sa
ma exprim asa , dar procedura organizarii concursurilor pe functii publice  si conditiile de participare  aunt
prevazut  in  HG  611/2008  modificata  si  care  sete  bibliografia  obligatorie  :Constitutia,  parte  din  OUG
nr.57/2019, Legea privind discriminarea si Legea privind egalitatea de sanse plus legislatia specifica fiecarui
post in parte”
Dl. Primar :’ posturile sunt pe satre civila  studii medii ,post dl ing Lupu Petre “ Dumnezeu sa il odihneasca
“, de consilier  superior si registrul agricol   si urmeaza postul dnei Teo, pentru serviciu ITL  de inspector ,
post ingrijitor, SVSU”
Dl. Costache Ioan :” cine se poate inscrie ?”
Secretar:’ cine indeplineste conditiile de studii de vechime si alte conditii stabilite de HG nr. 611/2008.”
Dl. Ion Calinache:’ eu vreau sa fiu preceptor”
Secretar :” Dlor consilieri pentru orice post fie ca este de natura contractuala sau functie publica se respecta
procedura organizarii concursului si femeia  de serviciu trebuie sa aiba studii G/M  si ea da concurs.”
Dl. Primar:’ dar la cadastru unde domnul inginer a lasat o nenorocire, nimeni nu stie cum si ce, externalizam
adica facem  un contract cu un cadstrist san e ajute pala la organizarea concursului”
Secretar:” dl. Primar puteti face acest lucru doar daca dupa organizarea concursului pentru functia de consilier
clasa I  grad professional superior  si reluarea organizare lui nu s-a prezentat nimeni s-au nu a fost admis
nimeni doar asa, puteti externalizati , avand in vedere urgenta.”

Dl PRESEDINTE DE SEDINTA Ion Gheorghe  supune la vot – 15 voturi pentru aprobarea organigramei si 
statului de functii  conform tabelului voturilor exprimate individual  de fiecare consilier.”
Se trece la ultimul punct indexarea taxei de salubrizare pe anul 2022 .
dl. Borcea Remus :’ dna secretar dar cine ne oblige , cine face indicele asta ?”
dl. primar : dlor consilieri indicele inflatiei se stabileste de INS si asa cum d-voastra stiti  in fiecare an 
pana in luna aprilie se aproba indexarea tuturor taxelor instituite la nivel local pentru anul urmator. S-a 
omis indexarea taxei de salubrizare, nu din nesiinta ci datorita volumului foarte mare de lucru si la 
doamnaToader Liliana”
DL. Radu Dumitru” si cat este taxa?”
Primar:” din raportul de specialitate intocmit de doamna Toader Lilian , indicele inflatie in anul 200 este
de 2,66  astfel taxa de salubrizare  stabilita prin HCL in anul 2017 , modificata ulterior in 2019 era de 
16,66 lei/persoana /luna, acum noua taza este de 17,09 lei/luna /persoana .
Dl. PRIMAR:’ dlor consilieri ,vreau sa va implicate in a spune oamneilor ca avem  restante de 3 
miliarde la taxa de salubrizare, mergeti si voi pe la oameni si spuneti-le . Nu putem sa trimitem masina 
pe teren, daca nu incasam.Vivani cel care ne ridica gunoiul  strans de noi, a marit tariful, am platit 
amenzi la garda de mediu. Voi ce faceti?”
Dl. Viceprimar :” dlor consilieri avenm o lista  cu copii care au abandonat scoala, va rugam sa mergeti
sa vorbiti cu parintii, sa ii trimita la scoala”
 Dl. Sarateanu M” multi sunt plecati afara”
Dl. Sandu Titi :” nu putem noi sa ii obligam”
Dl.  Viceprimar  “ba  da  puteti,  este  vorba  de  educatia  copiilor  nostri.  Cand  mai  schimbam  noi
mentalitatea aici?”
Dl. Vicerpimar” a venit si un domn pentru caiini vagabonzi sa rezolvam problema “
Se face galagie 
Dl. Viceprimar :’ vad ca nu va intereseaza “



Dl. Primar:” ei sunt iubitori de animale , nu ii intereseaza pe ei “
Dl. Ion Gheorghe supune la vot  indexarea  taxei de salubrizare – se voteaza cu 15 voturi pentru
aprobarea indexarii.
Dl. Primar:” dlor consilieri eu va propun ceva, dar vreau acordul d-voastra . Pentru cei care au datorii la
gunoi  si  nu  platesc  ,  eu  va  propun sa nu le  mai  eliberam niciun  act  din primarie  pana  nu platesc
salubrizarea . Nu se poate asa ceva , ei doar vor , dar nu stiu de obligatii. Astea sunt restantele de anii
trecuti . Ce parere aveti?”
Dl. Stoica R. :” Da eu sunt de acord “
Ceilalti domni consilieri sunt de accord cu aceasata propunere.
Se trece la Diverse 
Dl primar prezinta cererea dnei Marusia Moise , prin care acesata   solicita cumpararea /concesionare
terenului de la Pod la scoala pentru activitati de helesteu piscicol si parc de agrement .
Dl Primar :” dna secretar va rog sa consemnati raspunsul la adresa “
Secretar:’dlor  consilieri  ,  asa cum v-am mai spus in adresa nu este identificat  terenul(tarla,  parcela,
suprafata) odata, , apoi procedura de cumpararea a unui teren care apartine Consiliului Local se face
conform  legii  prin  licitatie  publica  ,  asa  cum  stiti  avem  aprobat  Regulamnetul  pentru  vanzarea
terenurilor ce apartin domeniul  privat al UAT Barbulesti , nu avem persoana angajata pentru cadastru”
Dl. Nicolae Gruia :”|ii dam raspunsul intocmai cum ati precizat d-voastra “
Radu Dumitru “ ce vrea asta ma, sa faca?”
Dl. Primar :” Ca in Herastrau”
Dl. Viceprimar :’ el zice de niste fonduri europene , treaba lui “
Secretar “ dlor consilieri atat timp cat exista o cerere  noi trebuie  sa ii dam raspuns”
Dl. Primar :”  asa cum ati  precizat   d-voastra asa ii  raspundeti  ,  acolo este zona de protectie   dig ,
stavilarul”.
Dl,. Ion Gheorghe declara sedinta inchisa.

.

            PRESEDINTE DE SEDINTA 
                ION GHEORGHE

                                                                                                                             SECRETAR 
                                                                                                                      GHITA GRIGORETA 
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